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Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2022. július 21. napján, 

a Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
Jelen vannak: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Abrudán Andrea alpolgármester 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Tarján István képviselő 
Kalcsó Istvánné képviselő 
 
Dr. Bálint Anna jegyző 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester köszönti a jelenlévőket, ezt követően megállapítja, 
hogy a képviselő-testület 5 fővel határozatképes, ismerteti a javasolt napirendi pontokat, továbbá  
Kalcsó Istvánné képviselőt javasolja felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére. Javaslatát a jelenlévő 
képviselők 5 igen szavazattal elfogadják.  
 
Javasolt napirendi pontok: 

1) Közétkeztetési szolgáltató kiválasztása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
2)  Döntés önkéntes tagdíjfizetési kötelezettségről  

            Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
3)  Szociális juttatás megtárgyalása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
4)  Az önkormányzat kitüntetésekről szóló rendeletének módosítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
5)  Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester kéri, hogy az ülés napirendjéről döntsön a képviselő-
testület. A képviselők 5 igen szavazattal az alábbi napirendet fogadják el.  
 
Napirendi pontok: 
 

1) Közétkeztetési szolgáltató kiválasztása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
2)  Döntés önkéntes tagdíjfizetési kötelezettségről  

            Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 



3)  Szociális juttatás megtárgyalása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
4)  Az önkormányzat kitüntetésekről szóló rendeletének módosítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
5)  Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 

 
1) Közétkeztetési szolgáltató kiválasztása 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ismerteti az előzményeket, elmondja, hogy 5 
pályázat, ajánlat érkezett a nyilvánosan meghirdetett ajánlattételi felhívásra, amelyek közül 2 
érvénytelen volt, mert csak a bekért mellékletet tartalmazták, mást nem csatoltak. Az érvényes 
pályázók közül az egyik, a FoodHost  – tudomása szerint – nem volt megnézni a konyhát, a másik 
két pályázónak megmutatta azt.  A Bíráló Bizottság több körben, nagy alapossággal pontozott, a 
melléklet táblázat szerinti eredmény jött ki, e szerint 17 pontja van a Pannon Menzának, 16 pontja 
a FoodHostnak és 15 pontja Ficzere István vállalkozónak. A legfontosabb különbség az 
ajánlattevők között, hogy az első kettő vállalta saját költségen történő felújítást, gépbeszerzést, míg 
Ficzere István ezt úgy vállalta, hogy a bérleti díjból annak költségét lelakná. Az önkormányzatnak 
nem mindegy, hogy a konyha beindulásához egy nagyobb összeget (esetleg milliókat) kell-e 
hozzátenni és hogy folyamatában kapja-e a bérleti díjat.   
A bérleti díjra a legmagasabb ajánlott ár 110 000 Ft + Áfa, de ez a jelenlegi bérleti díj, amit a Csaba 
Ingatlan fizetett, ennél nagyobb mértékű díjat szeretnénk meghatározni.  
 
A képviselő-testületnek a pontozás alapján szükséges döntenie. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy a pontozás szerint a Pannon Menza árajánlata 
tartalmazza a legmagasabb étkezési díjakat, ezt sokallja, minden más szempontot másodlagosnak 
tekint. Nagyon drága lenne e szerint az ajánlat szerint az étkeztetés. Az iskolai napközi és az óvodai 
díj is nagyon drága. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a nyersanyagköltség, amit a 
szülőnek kell fizetni a három cégnél eltérő módon alakul, a Pannon Meznánál fele-fele arányban 
oszlik meg a nyersanyag és a rezsi költség, így ez a szülőnek nem annyira megterhelő. Ficzere István 
vállalkozónál az összesen összeg valóban alacsonyabb, de a nyersanyag költség a megmagasabb.   
Ha Ficzere ajánlata lenne elfogadva, a szülők lényegesen többet fizetnének.  
 
Abrudán Andrea alpolgármester elmondja, hogy most az óvodában 1137 F-ot, az iskolai 
napköziban 1250 Ft-ot, az iskolai menzán 683 Ft-ot fizetnek. A szociális étkezésnél 735 Ft-ot.  Ezek 
az augusztus 31-ig érvényes díjak.  Egyébként Elek is felemelte a szociális étkeztetés díját 1100 Ft-
ra. 
A szociális étkezésnél nő a bevételünk, nem mondták le sokan az étkeztetést a díjemelés és a 
szállítási díj bevezetése után. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy ugyanakkor a 800 Ft feletti részt az önkormányzatnak 
meg kell fizetnie. 
 
Magony Ivett pénzügyi vezető elmondja, hogy összességében a Pannon Menza adta a legjobb 
ajánlatot. Nem tudjuk, hogy alakul a közeljövőben a piac, az áremelések, az infláció és nem ismerjük 



a jövő évi költségvetési szempontokat, irányszámokat sem. Egy nagyobb cég jobban tud árat tartani, 
mint egy kisebb. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy éppen ezért aggódik a magas számok miatt. A bérleti 
díjban nem tudunk annyit kérni, hogy az önkormányzat általa fizetendő összeget fedezze.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester szerint kényes téma, mert idegen szervezetek is 
pályáztak, akiket nem ismer senki. Csak Ficzere István kapott az étkezésnél 3 pontot, mert az ő árai 
voltak a négyből három esetben a legalacsonyabbak. De ő a felújítás és a gépbeszerzést csak úgy 
vállalta, ha az önkormányzat kompenzálja neki. Fontos, hogy a felállított pontrendszer megállja a 
helyét, a Bíráló Bizottság nagyon sokat dolgozott ezért és igyekezett korrekten pontozni, ezért is 
került sor kiegészítő kérdésekre, hogy egymással összehasonlíthatóak legyenek az ajánlatok. 
 
 Magony Ivett pénzügyi vezető elmondja, hogy Ficzere István kész konyhát kért, és ezt követően 
vállalt felújítást, aminek az összegét a bérleti díjból le kívánja lakni.  
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő megkérdezi, hogy az idegen cégekről tudunk valamit? 
Ő a helyi cégre hajlik.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Pannon Menza ez év tavaszán 
vette át Békéscsabán a közétkeztetést, a másik pályázóról nem tudunk semmit, csak annyit, amit ő 
maga leírt a pályázatában. 
 
Abrudán Andrea alpolgármester elmondja, hogy mutatkozik különbség Ficzere és a többiek 
között az árak tekintetében. Nemrég érkezett a TÖOSZ levele a közétkeztetéssel kapcsolatban, 
amelyben nagyarányú ár drágulást vetítenek előre, szerinte Ficzere nem fogja tudni az árakat tartani. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő szerint ez egy jól felszerelt konyha, ezért is érdekelhet ennyi 
vállalkozót, de elfogadja, hogy pontosan dolgozott a Bíráló Bizottság és e szerint kell a döntést 
meghozni. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő megkérdezi, hogy ellenőrizni fogja-e az 
önkormányzat, hogy a cég a vállalásokat tartja-e? 
 
Dr. Bálint Anna jegyző elmondja, hogy a szerződésbe beépítésre kerül majd az ellenőrzés 
lehetősége. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 5 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

106/2022. (VII.21.) számú határozat  
közétkeztetési szolgáltató kiválasztásáról 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a szociális és gyermekétkeztetési szolgáltatás 2022. 
szeptember 1. naptól történő biztosítására, valamint a Kétegyháza, Márki S. u. 11. szám alatt lévő 



önkormányzati tulajdonú főzőkonyha üzemeltetésére meghirdetett nyilvános ajánlattételi felhívás 
alapján lebonyolított egyszerű beszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja. 
 
A képviselő-testület a beszerzési eljárásban érkezett ajánlatok sorrendjét a következők szerint 
határozza meg: 
 

1. Pannon Menza Kft.  Budapest 
2. FoodHost Catering Kft., Pécel 
3. Ficzere István egyéni vállalkozó, Gyula 

 
Az eljárás eredményeként Pannon Menza Kft-t  nyertesként kihirdeti. A szolgáltató köteles az 
árajánlatában foglalt díjakon 2022. szeptember 1. naptól biztosítani a szociális és gyermekétkeztetési 
szolgáltatást a hatályos jogszabályi és egyéb szakmai szabályok rendelkezések maradéktalan 
betartása mellett. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a nyertes ajánlattevővel a közétkeztetési 
szolgáltatási szerződés, valamint a főzőkonyha épületének és ingóságainak bérletére vonatkozó 
szerződés tartalmát egyeztesse és terjessze a képviselő-testület elé jóváhagyásra. 
 
Amennyiben a nyertes ajánlattevővel – bármely ok miatt – a szerződéskötés nem valósulna meg, 
úgy a soron következő ajánlattevővel szükséges a szerződést megkötni. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
2) Döntés önkéntes tagdíjfizetési kötelezettségről  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Körösi Vízgazdálkodási Társulat 
megkeresést küldött, hogy az önkormányzat kíván-e önkéntes tagdíjat teljesíteni. Véleménye szerint 
ennek akkor lenne értelme, ha szolgáltatásokat rendelnénk tőlük, de jelenleg ezt nem támogatja. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő szerint nem kellene fizetni, ha pl. a nád kivágását megrendelnénk, 
akkor érdemes lenne fizetni az önkéntes tagdíjat. Az önkormányzat pénzügyi helyzetét sem látjuk 
előre, így nem támogatja a kérést. 
 
Tarján István képviselő elmondja, hogy saját gépekkel és emberekkel most meg tudunk oldani 
mindent, a nádat is mi vágjuk, ők sem tudnak beljebb menni a gépükkel, mint mi.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 5 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

107/2022. (VII.21.) számú határozat  
önkéntes tagi befizetésről 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Körösi Vízgazdálkodási Társulat által 
felajánlott önkéntes tagi befizetéssel a 2022. évre nem kíván élni. 



 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
3) Szociális juttatás megtárgyalása 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a költségvetés 
elfogadásakor 2,5 millió forint lett beépítve arra, hogy természetbeni szociális juttatást adjon az 
önkormányzat Karácsonyra. Azért került ilyen korán a képviselő-testület elé az előterjesztés, hogy 
a folyamatos áremelkedések miatt lehetőség legyen racionálisan, kedvezményeket kihasználva 
vásárolni. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő egyetért, de kéri,  hogy ne lejárt, vagy rövid szavatossági idejű termékek 
kerüljenek vásásrlásra. 
 
Megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az elmondottakhoz. 
 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a határozati 
javaslatot, amelyet a jelen lévő képviselők 5 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

108/2022. (VII.21.) számú határozat  
természetbeni szociális juttatás megállapításáról 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a rendelkezésre álló szociális keretből 2.500.000.-Ft 
összeg erejéig a 2022. november 1. napján rendszeres gyermekvédelmi kedvezményre jogosult, 
továbbá a kétegyházi oktatási-nevelési intézményekben egyéb jogosultság alapján 
gyermekétkeztetési kedvezményben részesülő gyermekek részére természetbeni juttatást biztosít. 
 
A juttatás személyenkénti mértékét a rendelkezésre álló forrás és a jogosultak számának hányadosa 
határozza meg. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

4) Az önkormányzat kitüntetésekről szóló rendeletének módosítása 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester részletesen ismerteti az előterjesztést, amely szerint 
a korábbi elvi döntést 20 000 Ft-os vásárlási utalvány biztosításáról, rendeletbe is szükséges foglalni. 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz. 
 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel a napirendhez 
kapcsolódó rendelet-tervezetet, melyet a jelen lévő 5 képviselő egyhangú igen szavazattal elfogad 
és a képviselő-testület következő rendeletet alkotja: 
 



Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
12/2022. (VII.22.) számú önkormányzati rendelete 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének a kitüntető díj alapításáról és 
adományozásáról szóló  

11/2009. (V.29.) számú önkormányzati rendelet módosításáról 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
5) Bejelentések, egyebek 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Pogácsafesztivál programja 
összeállt, nagyon tartalmas programot sikerült összerakni. 

A Battyhány utcában volt egy tűzeset. 

Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő jelzi, hogy a Ságvári utcanév tábla még mindig nem 
lett kicserélve. 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy ez a többi utcanév-változás esetén 
sem történt meg, alkalmas időben az eligazító táblákat felül kellene vizsgálnunk az egész faluban. 

Megkérdezi, hogy további kérdés, észrevétel van-e. 
 
További kérdés, észrevétel, indítvány nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nincs 
megköszöni a munkát és bezárja ülést. 

 
K.m.f. 

 
       Dr. Rákócziné Tripon Emese                   Dr. Bálint Anna 
              polgármester                jegyző 

Kalcsó Istvánné 
képviselő 

                 jkv.hitelesítő 


